
Elevrådsmøde fredag den 9. februar kl. 12.00-13.00 

1. Til stede: 

• Lærer Karina 

• 4.a: Sophia og Sebastian 

• 5.a: Thaya og Mathias 

• 6.a: Elias og Emma 

• 7.x: Elias  

• 7.y: Mahmood og Yahye 

• 8.x: Natasja  

• 8.y: Laura F  

• 9.x: Ida Marie  

2. Nyt fra skolebestyrelsesmøde 

• Formand: Natasja 8.y 

• Næstformand: Mahmood 7.y 

Punkter der er taget op: 

• SPAR – elever må IKKE gå i SPAR – der var snak om en evt. bod med produkter fra 

SPAR. Elevrådet er stemt for at Natasja arbejder videre med SPAR-produkter på 

skolen i samarbejde med Flemming 

• Mobiler – skolebestyrelsen forstår, men er bekymret, så det bliver ikke aktuelt 

• Eftersidning – det er ikke bragt op igen 

3. Nyt fra Ungebyrådet 

 

Der arbejdes i gåbusser/cykelven, så de mindre har en stor at gå/cykle med. Så kan de 

slippe for at tage bussen. 

Der arbejdes i klimauge på skolerne. 

Planlægning af elevrådsdag. 

 

4. 
Kerteminde Kino 

Vi skriver til jer fra bestyrelsen i Kerteminde Kino fordi vi har en ambition om, at Kino også i 

fremtiden skal være et attraktivt kulturtilbud i Kerteminde Kommune. 

Kernen er selvfølgelig at vise film i god og tidssvarende kvalitet, men vi arbejder også på at 

supplere med andre tilbud og at drive en hyggelig café i tilknytning til biografen. Kino 

drives som en forening, udelukkende med frivillig arbejdskraft, og vi er helt afhængige af 

opbakning fra medlemmer og brugere. 

  

En af vores udfordringer er, at antallet af børn og unge der ser film i Kerteminde Kino er 

faldende. 

Derfor har vi brug for jeres viden og kontakt til målgruppen. 



  

Vi håber derfor, at I vil overveje følgende spørgsmål, fx i en kort brainstorm med et par 

udvalgte klasser: 

 

FRA ELEVRÅDET PÅ NYMARKEN 

Hvis du bruger Kerteminde Kino, hvad synes du så er det gode ved den? hvad kan du godt 

lide? hvad ønsker du dig mere af? 

• Søde personaler 

• Bedre lyd 

• Bedre sæder  

• Nye kopholdere 

• Nyere film 

• Bedre markedsføring 

• Oprette TIKTOK gruppe til markedføring 

• Ansætte ungarbejdere 

 

Hvis du ikke bruger Kerteminde Kino, hvad skulle der så til for at du ville gøre det? (fx 

særlige film, tilbud, aktiviteter el.lign.) 

• Gratis slik 

• Billigere slik 

 

5. Fælles elevrådsdag 

 
Hvem deltager? 

Laura F 8.y og Elias 7.x 

Emma 6.a og Sophia 4.a 

 

6. Opsamling fra sidste møde 

Plakater til at skrive punkter til elevrådsmøder. 

Der opfordres til at bruge dem igen. 



Vi hænger op i alle klasser. 

Er plakaterne blevet brugt? 

Vi dropper plakaterne og bringer det op i klasserne, som vi før har gjort. 

 

7. Nyt fra klasserne: 

 

4.a:  

Der ønskes ramper, så der kan køres på skateboard 

Flere forlængerledninger i klasserne 

 

5.a: 

Kreagrej i klassen – skal købes for klassekassen. 

Der er ønske om mellemtrinsfest – Skal bringes op på storteammøde på mellemtrinnet. 

Skolefest med DJ ønskes. 

Ønske om nye stole i klasserne 

Flere forlængerledninger i klasserne 

 

6.a 

Ønske om nye stole i klasserne 

Ønske om sofaer 

Flere forlængerledninger i klasserne 

Fest 

Mere bevægelse i undervisningen 

 

Udskoling: 

Ønske om nye stole i klasserne 

 

Der er et generelt ønske om at klasselærerne skal være bedre til at spørge ind til 

elevrådet. 

 

8. Evt. 

 

Opgradering af gangarealerne i udskolingen 

De næste gange flyttes elevrådsmødet til anden fredag kl. 8.45-9.30 

 

9. Kun for udskolingen + 6.a: 

Trivselsmøder - elevrødder bringer det op i klasserne og vi tager det op på næste møde 

 

 


